

الرقم : 676 / ع.أ. / 9 / 8

التاريخ 29 / 2022/05

الموافق 28 / شوال / 1443

تعميم Circular

رقم (66) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,,,

Following to our Circular No. (54) dated 08/05/2022, regarding the suspension of trading in shares of WINTER VALLEY TOURISM INVESTMENT CO. (WIVA) Company, for failing to provide the ASE with its reviewed interim financial statements for the period ended 31/03/2022 within the specified period, and by virtue of the provisions of Article (16) of the Directives for Listing Securities on the Amman Stock Exchange.

Kindly note that trading in the above mentioned company's shares will be resumed as of Sunday 29/05/2022, after the ASE was provided with the required financial statements.

Best Regards,

مازن نجيب الوظائفي / المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission

- Securities Depository Center

- Operations Department

- Above mentioned company.

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،

لاحقاً لتعميمنا رقم (54) تاريخ 2022/05/08 بخصوص إيقاف التداول بأسهم شركة وادي الشتا للاستثمارات السياحية (WIVA) لعدم قيامها بتزويد البورصة بالبيانات المالية للربع الأول عن الفترة المنتهية في 2022/03/31 خلال المدة المحددة لذلك، واستناداً لأحكام المادة (16) من تعليمات ادراج الأوراق المالية في بورصة عمان.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إعادة التداول بأسهم الشركة المذكورة أعلاه في البورصة وذلك اعتباراً من صباح اليوم الأحد الموافق 2022/05/29، وذلك لقيام الشركة بتزويد البورصة بالبيانات المالية المطلوبة.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

نسخة:- هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- دائرة العمليات.

- الشركة المذكورة أعلاه.

الرقم 554 / 8 / 19 / 18

التاريخ 2022/5/8

الموافق 7 / شوال / 1443

تعميم

رقم (54) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

By virtue of the provisions of Article (15/B/6) of Directives of Listing Securities on the Amman Stock Exchange for the year 2018; kindly note that the companies shares mentioned in the below table shall be suspended from trading as of today Sunday 8/5/2022, for failing to provide the ASE with their reviewed interim financial statements for the period ended 31/03/2022. The companies will remain suspended until they provide the ASE with the required financial statements.

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،

استناداً لأحكام المادة (15/ب/6) من تعليمات إدراج الأوراق المالية لسنة 2018، أرجو إعلامكم بأنه سيتم إيقاف التداول بأسهم الشركات المبيّنة في الجدول أدناه اعتباراً من صباح اليوم الأحد الموافق 2022/5/8، نظراً لعدم قيامها بتزويد البورصة بالبيانات المالية ربع السنوية المراجعة عن الفترة المالية المنتهية في 2022/03/31 خلال المدة المحددة لذلك، علماً بأن أسهم الشركات المذكورة أدناه ستبقى موقوفة إلى حين قيامها بتزويد البورصة بالبيانات المالية المطلوبة.

Company	الرمز الحرفي Symbol	الشركة	الرقم No.
THE ARAB ASSURERS INSURANCE COMPANY	ARAS	الضامنون العرب للتأمين	1
UNION INVESTMENT CORPORATION	UINV	الاتحاد للاستثمارات المالية	2
AL SANABEL INTERNATIONAL FOR ISLAMIC INVESTMENTS (HOLDING)	SANA	السنابل الدولية للاستثمارات الاسلامية (القابضة)	3
AMWAJ PROPERTIES	AMWJ	أمواج العقارية	4

Company	الرمز الحرفي Symbol	الشركة	الرقم No.
WINTER VALLEY TOURISM INVESTMENT CO.	WIVA	وادي الشتا للاستثمارات السياحية	5
UNION TOBACCO & CIGARETTE INDUSTRIES	UTOB	مصانع الاتحاد لانتاج التبغ والمسجائر	6

Also, the ASE will continue suspending the trading in shares of ARAB UNION INTERNATIONAL INSURANCE (AIUI), INTERNATIONAL BROKERAGE & FINANCIAL MARKETS (IBFM), for failing to provide the ASE with the required financial statements. The ASE will continue suspending the trading in shares mentioned in the below table and will continue to be available for trading in the Unlisted Securities Market (OTC), for failing to provide the ASE with their previous financial statements within the specified period or for not approving their annual financial statements for the year 2021 , in addition to failing to provide the ASE with their reviewed Interim financial statements for the period ended 31/03/2022.

وسيستمر إيقاف التداول بأسهم شركة الاتحاد العربي الدولي للتأمين (AIUI) وشركة العالمية للوساطة والأسواق المالية (IBFM)، لعدم تزويد البورصة بالبيانات المالية المطلوبة. كما سيستمر إيقاف التداول بأسهم كل من الشركات المبينة في الجدول أدناه، واستمرار تداولها من خلال سوق الأوراق المالية غير المدرجة (OTC)، وذلك لعدم قيامها بتزويد البورصة بالبيانات المالية السابقة خلال المدة المحددة لذلك أو عدم المصادقة على البيانات المالية السنوية لعام 2021، إضافة إلى عدم تزويد البورصة بالبيانات المالية الربعية المراجعة عن الفترة المالية المنتهية في 2022/03/31.

Company	الرمز الحرفي Symbol	الشركة	الرقم No.
PHILADELPHIA INSURANCE	PHIN	فيلادلفيا للتأمين	1
INTERNATIONAL CARDS COMPANY	CARD	البطاقات العالمية	2

Company	الرمز الحرفي Symbol	الشركة	الرقم No.
ALSHAMEKHA FOR REALESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS	VFED	الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية	3
TRANSPORT& INVESTMENT BARTER COMPANY	NAQL	المقايضة للنقل والاستثمار	4

Best Regards,

ونفضلوا بقبول فائق الاحترام،،



مazen نجيب الوثائفي / المدير التنفيذي
Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission
- Securities Depository Center
- Above mentioned companies
- Operations Department

لمسة | هيئة الأوراق المالية
- مركز ايداع الأوراق المالية
- الشركات المذكورة أعلاه
- دارة العمليات